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Sz.P. 
Barbara Strzelecka 
Radna Rady Miejskiej  
w Czeladzi  

           

 

 

 

 

                W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 4 listopada 2022 r. uprzejmie informuję: 

 

Ad. 1 
Podest na przystanku tramwajowym przy CH M 1 
Zgodnie z ustaleniami dokonanymi z przedstawicielami Spółki Tramwaje Śląskie S.A. podbudowa 

przystanku tramwajowego przy M-1 będzie możliwa na przełomie I i II kwartału 2023 r. 

 

Ad 2 
Brak poręczy przy schodach wejściowych na scenę w Kopalni Kultury  
Po konsultacji z architektem wyodrębnione zostały rozwiązania, które znacząco poprawią 

bezpieczeństwo uczestników wydarzeń w Kopalni Kultury. Przyczyni się do tego umieszczenie 

poręczy na ścianie lub barierek metalowych  montowanych na czas imprezy oraz instalacja 

oświetlenia ledowego na każdym ze stopni. Ostatnie z wymienionych ulepszeń poprawi widoczność i 

w przeciwieństwie do dwóch wcześniejszych możliwe jest do zrealizowania w krótkim czasie, jeżeli 

pozwolą na to posiadane środki finansowe. 
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mgr Zbigniew Szaleniec 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. adresat  
2. a/a 


